

Allied World世聯「留學無憂」 網上保單簽發平台正式啟動



網上成功投保送您
Allied World世聯
珍藏版頸枕禮品



即日起，您可透過我們的iOnline網上平台隨時隨地索取報價及投保「留學無憂」保險。您可獲得1年或2年報價並簽發整套保單文件包括保險憑證給您的客戶。

即日起至2016年9月30日，凡於網上成功投保「留學無憂」保險新單，我們誠意贈送Allied World 世聯珍藏版頸枕禮品乙套*。先到先得，送完即止。我們將會以個別電郵通知有關換領方法。

如欲瞭解更多本計劃內容，請聯絡您的 Allied World世聯分區營業代表或致電 Allied World 世聯代理熱線 (852) 2968 3333 查詢。

*** 推廣細則：**

- 新單必須於網上投保「留學無憂」保單。而保單持有人須於過去三個月內未曾取消或持有到期的「留學無憂」保單。
- 如有爭議，世聯保險有限公司保留最終決定權。

請即登入i-Online

<https://ionline.alliedworldgroup.com.hk>

「留學無憂」網上投保步驟



步驟1

於主頁點擊
「留學無憂」



步驟2 | 選擇就讀國家及
保單生效日期



步驟3

選擇“1年計劃”或
“2年計劃”的報價



步驟4

輸入保單持有人
和受保學生的個人
資料

Official launch of Allied World Study Companion on iOnline platform



Get a Limited Edition Allied World Pillow Set upon successful online application!



From now on, you can now quote, process new applications and issue policies (including the Certificate of Insurance) for both 1-year and 2-year coverage with a few simple steps.

Now until 30th September 2016, each successful new Study Companion insurance policy completed through iOnline is eligible for a limited edition Allied World travel pillow gift set*. Gift sets will be given **on a first come first served basis** while stocks last. Redemption details will be provided separately via email.

For further details, please contact your Allied World representative or call our Allied World insurance agent hotline on **(852) 2968 3333**.

* Terms & Conditions:

- This promotion is applicable to new applications for Study Companion submitted through iOnline only and the policyholder must not have cancelled any Study Company policy in the past 3 months.
- Allied World Assurance Company, Ltd reserves the right of final decision in case of any dispute.

Please login i-Online

<https://ionline.alliedworldgroup.com.hk>

「留學無憂」網上投保步驟



Step 1

Click "Study Companion" in Home page



Step 2

Select "Country of Study" and "Policy Effective Date"



Step 3

Select "1-year" or "2-year" plan in Quotation page



Step 4

Input personal details of Proposer and Insured Student